

No. 68978

**Certificate of registration**

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

**No. 55420. International Fund for Agricultural Development and Brazil**

Financing Agreement (Policy coordination and dialogue for reducing poverty and inequalities in semiarid Northeast Brazil - Dom Helder Câmara Project (Articulação e Diálogo sobre Políticas para reduzir a pobreza e desigualdade no Nordeste Semiárido - Projeto Dom Helder Câmara)) between the Federative Republic of Brazil and the International Fund for Agricultural Development (with schedules and General Conditions for Agricultural Development Financing dated 29 April 2009, as amended through 17 September 2010). Rome, 11 August 2014, and Brasília, 22 August 2014

Registration with the Secretariat of the United Nations:  
International Fund for Agricultural Development,  
15 October 2018

Done at New York on 25 February 2019

For the Secretary-General



**Certificat d'enregistrement**

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

**No. 55420. Fonds international de développement agricole et Brésil**

Accord de financement (Coordination des politiques et dialogue pour réduire la pauvreté et les inégalités dans le nord-est semi-aride du Brésil - Dom Helder Câmara Projet Articulação e Diálogo sobre Políticas para reduzir a pobreza e desigualdade no Nordeste Semiárido - Projeto Dom Helder Câmara)) entre la République fédérative du Brésil et le Fonds international de développement agricole (avec annexes et Conditions générales applicables au financement du développement agricole en date du 29 avril 2009, telles qu'amendées au 17 septembre 2010). Rome, 11 août 2014, et Brasília, 22 août 2014

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  
Fonds international de développement agricole,  
15 octobre 2018

Fait à New York le 25 février 2019

Pour le Secrétaire général